
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL 
DIA 18 DE NOVEMBRE DE 2002 

 
A la Vila de Montblanc, el dia 18 de novembre de 2002, a les 10 del vespre, es reuneix a 
la Sala de Sessions, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde SR. JOSEP MARIA BORRÀS VIDAL i l’assistència dels Tinents 
d’Alcaldes Sr. JOSEP  ANDREU DOMINGO, Sr. GUILLEM JANÉ PUJOL, el Sr. 
FRANCESC BENET RIBÉ, el Sr. JOSEP MARIA COMBALIA PRATS i els 
Regidors SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, la Sra. NÚRIA PELAY BARGALLÓ, 
SR. XAVIER HUGUET NAVARRO, SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS 
SANS, SR. JUAN MOLINA DÍAZ,  SRA. MONTSERRAT FARRIOL MOIX, i 
SR. JOAN VENDRELL VILA, excusant la seva assistència el SR. XAVIER MARTÍ 
ESPLUGAS, i assistits pel Secretaria accidental de la Corporació Sr. ELISA 
FREIXAS GINÉ, que certifica. 
 
PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària del passat 11 d’octubre. 
 
SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
 
Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència. 
 
TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA 
COMISSIÓ DE GOVERN 
 
Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència. 
 
QUART PUNT: ACCEPTACIÓ SUBVENCIÓ DESPESES MATERIAL GRÀFIC 
I PUBLICITAT 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que des de la Regidoria de Turisme s’han realitzat diverses diferents actuacions 
relatives a l’edició de material gràfic i publicitat com tríptic de fotografies, díptic de 
guies turístics, disseny d’insercions publicitàries i altres. 
 
Atès que la Diputació de Tarragona col·labora en el finançament de despeses 
ocasionades amb motiu de l’edició de material gràfic i publicitat. 
 
Vist l’acord de la Diputació de Tarragona, en la seva sessió de 26 de juliol de 2002 pel 
qual es concedeix una subvenció per import de 4.507,59 € per edició de material gràfic 
i publicitat a l’Ajuntament de Montblanc 
 
Atès que la partida 7000.751.22611del pressupost municipal existeix import suficient 
per atendre les despeses necessàries per a realitzar l’activitat, es proposa al Ple adoptar 
el següent acord: 
 

 



PRIMER: Acceptar la subvenció concedida. 
 
SEGON: Comprometre’s a destinar l’import concedit a la finalitat establerta. 
 
TERCER: Comprometre’s a complir totes i cadascuna de les obligacions establertes a 
les bases de la convocatòria, acceptant que en cas d’incompliment, aquesta 
circumstància dóna lloc al reintegrament i en el seu cas a la compensació automàtica a 
la Diputació de Tarragona. 
 
Per altra part, l’incompliment de les obligacions derivades de la concessió de la 
subvenció així com en els casos que no s’hagi justificat degudament en la seva totalitat, 
pot donar lloc a la modificació de la subvenció concedida. 
 
CINQUÈ PUNT: ACCEPTACIÓ SUBVENCIÓ CONVENI TURISME 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que part de la Conselleria de Treball, Indústria, Comerç i Turisme s’ha procedit a 
la redacció i a la presentació de l’esborrany del Conveni de finançament de diversos 
projectes amb la finalitat de millorar l’oferta turística com per exemple: creació d’una 
pàgina web, projecte de col·locació d’un sistema multimèdia, creació d’un centre BTT, 
edició de material de promoció i altres. 
 
Atès que l’objecte del Conveni es la finançament d’aquests projectes  
 
Vista la proposta de Conveni de finançament de diversos projectes amb la finalitat de 
millorar l’oferta turística catalana i l’Ajuntament per a subvencionar els projectes per a 
millorar l’oferta turística de Montblanc durant els anys 2002-2003, es proposa al Ple 
adoptar el següent acord: 
 
PRIMER: Aprovar el Conveni descrit en antecedents 
 
SEGON: Autoritzar a l’Alcalde per la seva signatura i execució. 
 
SISÈ PUNT: ACORD CESSIÓ DE TERRENYS PEL PARC DE BOMBERS. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que per part de l’Ajuntament de Montblanc s’ha tramitant l’expedient per a la 
cessió d’uns terrenys a la Generalitat de Catalunya per tal d’ubicar-hi un parc de 
bombers 
 
Atès que l’Ajuntament de Montblanc ha adquirit la propietat del següent terreny: 
 
Parcel·la número cinc, situada en l’àmbit del Pla Parcial Número 14, finca de forma 
poligonal, de superfície set mil set-cents noranta i dos metres quadrats. Confronta: Nord 
i Oest, amb Textils i Fruites S.L.; Sud amb Saint Gobain Montblanc S.A.; i Est amb 
vial. La qualificació urbanística d’equipaments en el Pla Parcial del Sector número 14. 
 

 



Inscripció registral: Tomo 1338, llibre 205, foli 88, finca 9543 
 
Atès que es considera que aquests terrenys són els idonis per a l’ubicació d’un parc de 
bombers. 
 
Vistos els arts. 49 i ss. del Reglament del Patrimoni dels Ens Locals de Catalunya i 
legislació concordant, així com l’informe emès pel Secretari de la Corporació, s’acorda: 
 
PRIMER: Cedir gratuïtament a la Generalitat de Catalunya la finca destinada a 
equipaments descrita en antecedents. 
 
SEGON: La finalitat de la cessió, en benefici de la població és que es construeixi un  
parc de bombers, i es mantingui la seva destinació. 
 
Si el bé cedit no es destina a l’ús previst en el termini fixat o deixa d’ésser-hi destinat, la 
finca revertirà automàticament de ple dret al patrimoni de l’ens local cedent, d’acord 
amb les condicions de l’article 50 del Decret 336/1988 de 17 d’octubre, de Reglament 
del Patrimoni dels ens locals, i cas de compliment la Generalitat de Catalunya consolida 
el domini sense condicionaments. 
 
TERCER: Es justifica la cessió pel motiu que la Generalitat de Catalunya, a través del 
Departament d’Interior ha demanat que es cedeixi el domini de la finca per a poder 
prestar el servei i realitzar la inversió econòmica corresponent, per la construcció d’un 
parc de bombers. 
 
QUART: Aquesta finca estarà qualificada com a bé patrimonial a l’Inventari de Béns 
de l’ens local, en el moment en el qual es procedeixi a la seva adquisició. 
 
CINQUÈ: Que la finca té la condició de solar d’acord amb la normativa urbanística 
vigent, el Pla Parcial número 14, i  té la qualificació urbanística adequada per a l’ús o 
finalitat prevista. 
 
SISÈ: Sotmetre aquest acord a exposició pública per un termini de 30 dies, mitjançant 
anunci inserit en el Butlletí Oficial de la Província, per tal que els interessats puguin 
presentar al·legacions o reclamacions. Cas que no  se’n presentin, esdevindrà definitiu, i 
se’n donarà compte al Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya. 
 
SETÈ: Facultar al Sr. Alcalde President perquè, assistit del Secretari de la Corporació, 
formalitzi la cessió esmentada, subscrigui els documents que siguin necessaris per a la 
plena efectivitat d’aquest acord. 
 
SETÈ PUNT: APROVACIÓ CESSIÓ CARRETERA DE PRENAFETA 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès el desenvolupament urbanístic de Montblanc per la zona propera a l’Estació de 
Renfe que enllaça amb la Carretera de Prenafeta TV- 242 fins al pont d’Anguera. 
 

 



Atès que el tram des del pas a nivell de la línia de ferrocarril fins al  tram anterior al 
pont d’Anguera està confrontat per trams de sòl urbanitzable programat (PP5 i PP10) i 
un altre tram confronta amb sòl no urbanitzable (sòl rústic) que adquiriran en un futur 
immediat la condició de sòl urbà  motiu pel qual procediria la seva cessió a aquest 
Ajuntament per part de la Diputació de Tarragona. 
 
Vist l’informe emès per l’Arquitecte Municipal, del qual se’n desprèn que el tram a 
cedir, que adquiriria la condició de via urbana és el que va des del pas a subterrani sota  
de la línia de ferrocarril fins el tram abans del Pont d’Anguera. 
 
Atès que el tram proposat de cessió confronta en la seva totalitat amb sòls classificats 
com a urbanitzables programats i sòl no urbanitzable. 
 
Es proposa al Ple adoptar el següent acord: 
  
PRIMER: Sol·licitar a la Diputació de Tarragona la cessió a l’Ajuntament de 
Montblanc de la Carretera de Prenafeta TV-240 des del pas subterrani  sota de la línia 
de ferrocarril fins el tram abans del Pont d’Anguera. 
 
SEGON: Facultar el Sr. Josep Maria Borràs i Vidal, Alcalde-President de l’Ajuntament 
de Montblanc, o regidor en qui delegui, per a l’execució d’aquesta resolució, i per a la 
signatura en el seu moment de l’acta de recepció del tram de carretera. 
 
VUITÈ PUNT: MODIFICACIÓ PLA GENERAL ED-24 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Vista  la  proposta de modificació puntual del Pla General Zona Estudi de Detall-24, 
sector comprès al marge Nord de la Carretera N-240 i al Sud de la línia fèrria, entre el 
Carrer de la Unió i el Carrer de la Via. 
 
Vistos els articles 94  en  relació amb els arts. 70, 74, 78 i Disposició Transitòria 
Tercera de la Llei 2/2002, de 14 de març, d’Urbanisme,  22.2.c i 47.3 de la llei 7/1985, 
de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim  Local, i legislació concordant. 
 
Vist l’informe emès per la Secretaria de  l'Ajuntament, s’acorda:  
 
PRIMER: Aprovar inicialment la modificació puntual del  Pla general de Montblanc 
descrita en antecedents.  
 
SEGON:  Exposar al públic aquest acord per un  termini  d'un mes, mitjançant  anuncis 
inserits en el Butlletí oficial  de  la Província, i en un dels diaris de més circulació de la 
província. 
 
TERCER: S'acorda la suspensió de l'atorgament de  llicències parcel.lació,  edificació i 
enderrocament en els àmbits  per  als quals les noves determinacions comportin 
modificacions  de  règim urbanístic. 
 
QUART: Sol·licitar els informes pertinents  als  organismes afectats. 

 



 
CINQUÈ: Notificar aquest acord als propietaris afectats per la modificació. 
 
NOVÈ PUNT: APROVACIÓ COMPTES GENERALS 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que els estats i comptes anuals de l’exercici pressupostari 2001 van ser sotmesos a       
informe de la Comissió Especial de Comptes, la qual va emetre el seu dictamen       
aprovador el dia 18 de setembre de 2001, i Exposats al públic, en el Butlletí Oficial de 
la Província núm. 234, de 10 d’octubre, pel període reglamentari, no se’n varen 
formular reclamacions, al·legacions ni observacions. 
 
Atès que s’han complert totes les tramitacions legals que determinen els articles   del 
189 al 193 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les hisendes locals, es 
proposa al ple d’adoptar el següent acord:  
 
PRIMER: Aprovar definitivament els estats i comptes anuals corresponents a  
l’exercici 2001, integrats pels següents estats bàsics: 
 
     1. Estats i comptes anuals: 
 

- Balanç de situació: en tancar l’exercici dóna un actiu i passiu  de  1.592.100.867 
pessetes. 

- Compte de resultats,  amb  un guany de 6.697.114 pessetes. 
- Liquidació del pressupost: en tancar l’exercici dóna uns drets pendents de       

cobrament de  575.861.815 pessetes, unes obligacions pendents de pagament de       
371.226.558  pessetes, uns romanents totals de 204.635.257 pessetes.  

- Estat de tresoreria: en tancar l’exercici dóna una existència de negatiu de –
653.093 pessetes. 

 
     2. Annex als estats i comptes anuals: 
 

- Balanç de comprovació: en tancar l’exercici dóna un total acumulat en el deure i 
l’haver de 16.603.849.607 pessetes. 

- Estat de modificació de crèdit: en tancar l’exercici dóna unes modificacions en  
els crèdits pressupostaris per un import total de 143.155.000 pessetes. 

- Estat de romanent de tresoreria: en tancar l’exercici dóna un romanent de       
tresoreria de 80.564.624  pessetes. 

-   
 
SEGON:  Aprovar definitivament la documentació complementària integrada pels       
justificants dels estats i comptes anuals i pels annexos següents: 
 
 

- Estats de despeses i d’ingressos inicialment aprovats: dóna un total  de                   
1.214.254.000.- ptes. I 1.252.329.000.- ptes. 

 



-  Relació de modificacions de crèdit de despeses i de les previsions d’ingressos       
inicialment aprovats: en tancar l’exercici dóna un total de modificacions de 
143.155.000 pessetes. 

- Relació de les rectificacions i anul·lacions de drets i obligacions dels       
pressupostos tancats per un total de 316.995 ptes i 57.295 ptes 

- Actes d’arqueig d’existència en caixa a final de cada exercici i conciliació de       
xifres en el cas de discrepàncies amb els saldos comptables: en tancar l’exercici 
donen una existència final de –653.093 pessetes. 

 
TERCER:  Rendir els esmentats comptes de la corporació, esdevinguts com a resultat 
de l’exercici econòmic 2001, a la Sindicatura de Comptes, d’acord  amb el que 
determinen els articles esmentats en la part expositiva. 
 
DESÈ PUNT: ADHESIÓ A LA MOCIÓ DE REFORMA DE LA LLEI 
D’HISENDES LOCALS 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que ApM s’adherirà a la proposta de FMC i AMC esperant 
que s’aprovin els pressupostos i que l’adhesió a la moció i la reforma de la Llei 
d’Hisendes no sigui una excusa per no aprovar els pressupostos. 
 
Manifesta el Sr. Andreu que cap excusa no valdrà per  aprovar els pressupostos l’any 
que ve. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde dient que ens hem de manifestar en contra de la reforma 
de la Llei d’Hisendes Locals, ja que comportarà una reducció molt considerable dels 
ingressos que cada vegada hauria de posar més serveis a favor del ciutadà. 

Vist l’aprovació del Projecte de Llei de Reforma de la Llei d’Hisendes Locals 
per part del Govern Central  

Atès que la reforma de l’esmentada Llei suposa una pèrdua important de 
capacitat financera dels ajuntaments  

Atès que el citat projecte afecta directament a la capacitat dels ens locals per 
finançar els serveis que presten a les ciutadanes i ciutadans. 

Vist l’acord conjunt dels Consells Nacionals de la FMC i de l' ACM sobre el projecte de  
de Llei de reforma de la Llei d'hisendes locals que insta a aprovar una moció en relació 
al projecte perquè garanteixi la suficiència financera dels municipis en relació als 
serveis públics que presten. 

Vist l’acord conjunt dels Consells Nacionals de la FMC i de l' ACM sobre el projecte de   
Llei de reforma de la Llei d'hisendes locals que diu:  

1. Manifestar i denunciar que les entitats locals no hagin participat d'una autentica 
negociació del model de finançament local, de manera que el Govern no ha tractat a les 
Administracions Locals com a governs corresponsables.  

2. Evidenciar que el projecte de Llei no es correspon amb un nou model de finançament 
local tal com havíem reclamat reiteradament sinó només amb una reforma parcial que 

 



frustra les expectatives d'una millora dels recursos econòmics amb que compten els 
municipis i, en conseqüència, reforci i reconegui les competències dels ens locals.  

3. Denunciar la inseguretat jurídica i, per tant la irresponsabilitat que suposa iniciar la 
tramitació d'aquest projecte de Llei en el moment que els ajuntaments en el compliment 
dels seus deures estan aprovant ordenances i pressupostos.  

4. La reforma presentada pel Govern amenaça equilibri financer de les hisendes locals i 
rebaixa una part important del capítol d'ingressos dels pressupostos locals, i vulnera el 
principi de constitucional de suficiència financera. S'obliga per tant, o bé a una rebaixa 
de la prestació dels serveis públics locals o a un increment de la pressió fiscal als 
ciutadans. Exigim, doncs, el respecte a l'autonomia local i a la capacitat financera 
garantint la prestació dels serveis públics sense un increment de costos pels ciutadans.  

5. Exigir la modificació del projecte de llei incloent la quantificació que resulti de 
garantir pel 2003 i per tots i cadascun dels municipis, uns ingressos equivalents als 
obtinguts en actual exercici, actualitzats d'acord amb l'evolució de l'IPC.  
Igualment, s’haurà d'establir la garantia que aquesta compensació s’integrarà de forma 
definitiva i estable en el Fons de participació en els ingressos de l'Estat.  
En cas contrari, exigir l’ajornament de l’aplicació de la reforma fins l’1 de gener de 
2004, i l'inici immediat d'una negociació efectiva i real a nivell polític entre el 
representants del Govern i de les entitats locals.  

6. Defensar un model que prevegi que, per fa via de la cessió de recaptació d'impostos 
estatals i de la participació en ingressos de l'Estat, s'incrementi el pes financer dels 
governs locals.  
 
7. Exigir que l'Estat financi suficientment, i de forma immediata les competències que 
els ens locals presten en resposta a la demanda social de les ciutadanes i ciutadans en 
suplència de les altres Administracions.  
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
1. ADHERIR-SE al contingut expressat Acord Conjunt dels Consells Nacionals de  
l' Associació Catalana de Municipis i Comarques i de la Federació de Municipis de 
Catalunya aprovat a Barcelona el dia 25 d'octubre de 2002.  

2. MANIFESTAR la preocupació i el rebuig a una proposta que no serveixi per dotar 
els municipis de més suficiència financera i de més recursos sense suposar un increment 
de la pressió fiscal als ciutadans.  
 
3. COMUNICAR aquest acord d'adhesió al Ministre d’Economia, al Ministre 
d'Administracions Públiques, tots els grups polítics del Parlament de Catalunya, als 
grups polítics de les Corts Generals i a l'Associació Catalana de Municipis i Comarques 
i a la Federació de Municipis de Catalunya. 
 
 
ONZÈ PUNT: MODIFICACIONS DE CRÈDIT 
 

 



Intervé el Sr. Jané dient que es tracta de modificacions de pressupost que es faran d’ara 
a final d’any: préstec i operacions de tresoreria per acabar de tancar el finançament. 
 
Manifesta el Sr. Huguet que aquesta no es la manera de fer correcta, a cada inversió que 
s’hagui de modificar el pressupost. Durant aquests mesos s’han fet 2 préstecs per 25 
milions són 50 milions de pessetes, d’entre el qual hi ha inversions que encara no s’han 
fet. 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que no hem tingut ben actualitzat el pressupost per cada 
inversió, el millor és que cada inversió tingui el seu propi finançament. Amb aquest 
últim romanent de tresoreria del 2001ja no hi ha res més a aplicar. Els crèdits tots tenen 
la seva justificació i  l’últim crèdit a tresoreria és per posar el dia el pagament de Fecsa. 
Aproximadament hi ha una despesa de 20 milions l’any per electricitat pública. Cada 
operació té la seva justificació i la documentació està a disposició de tothom. 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que sempre estem arreglant números atrassats. 
 
Prèn la paraula el Sr. Jané dient que el pagament de Fecsa fa un any que  està atrassat. 
 
Manifesta el Sr. Huguet que quan ApM va entrara a l’Ajuntament va trobar dos milions 
atrassats de Fecsa. A causa de la deute amb Fecsa fem una operació de Tresoreria. No 
s’han de fer operacions de tresoreria, perquè és un crèdit encobert, amb un crèdit que es 
començarà a pagar l’any que ve, el què es fa es hipotecar el proper que es quedi al 
Govern.  
 
Contesta el Sr. Jané dient que s’ha fet una operació de tresoreria per cobrir despesa 
corrent o deute corrent fins que no es cobreixi amb ingrès corrent. 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu dient que a Fecsa es deu des del gener de 2002 i no es deuen 
25 milions de pessetes sinó 30 milions de pessetes. A causa del conveni signat amb 
Fecsa l’any 1998, l’Ajuntament necessitarà fins l’any 2003 per pagar allò establert en el 
Conveni. Respecte les modificacions de crèdit un cop manifestat el vot en contra, el més 
fàcil és desentendre’m però com que aquest acord necessita majoria  absoluta votarè a 
favor. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per 7 vots a favor dels regidors del grup 
municipal de CIU i ERC i 5 en contra del grup municipal ApM adoptant-se el següent 
acord: 
 
Vista  la  memòria  d'Alcaldia del passat 8 de novembre,  que justifica  la conveniència 
de la modificació del  pressupost  en vigor, per donar cobertura a les despeses que s'hi 
detallen. 
 
Vist l'informe conjunt de Secretaria i d’Intervenció. 
 
D’acord amb els articles 150 i 158.2 de la Llei 39/88, Reguladora de les Hisendes 
Locals, es proposa al Ple adoptar el següent acord: 
 

 



PRIMER: : Aprovar el següents suplement de crèdits del pressupost del present 
exercici: 
 
Partida 511.21000.- Manteniment vies publiques..................  55.561,26 € 
Partida 511.21001.- Escola Taller. Funcionament.................    7.524,24 € 
Partida 511.21100.- Jardinería...............................................    1.843,99 € 
Partida 432.21300.- Manteniment edificis.............................  35.766,94 € 
Partida 460.21400.- Reparacions vehicles.............................    4.049,35 € 
Partida 121.21500.- Manteniment mobiliari i estris..............    9.702,32 € 
Partida 121,21600.- Manteniment informatica i material......  16.526,70 € 
Partida 121.22101.- Enllumenat edificis i altres....................    3.468,92 € 
Partida 442.22701.- Recollida escombraries.........................   52.519,18 € 
Partida 432.22706.- Estudis urbanistics i honos...................     5.645,31 € 
Partida 444.22709.- CERAM................................................       529,42 € 
Partida 422.48933.- Centres educatius..................................    3.741,60 € 
Partida 441.60100.- Clavagueram.........................................   33.054,95 € 
Partida 441.61144.- Aigual CAL. Diputació.........................   58.918,45 € 
Partida 121.62600.-  Equipaments informatics i sotfw.........   91.277,52 € 
Partida 751.62700.- Web i imatge........................................     3.556,28 € 
 
TOTAL:        383.686,43 €  
  
SEGON: Aprovar les següents habilitacions de crèdit per l’exercici present:  
                                
Partida 431.20201.- Lloguers d’edificis...............................         191,13 € 
Partida 422.21304.- Funcionament escola musica...............      1.457,86 € 
Partida 422.21305.- Funcionament llar d’infants.................    51.013,01 € 
Partida 461.22661.- Calamitats publiques.............................    4.025,14 € 
 
TOTAL:                     56.687,14 € 
 
TERCER: Aprovar el finançament dels anteriors suplements de crèdit i habilitacions de 
crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria disponible de la liquidació del Pressupost 
de 2001, amb el qual l'operació queda anivellada i sense dèficit inicial, introduint-se en 
el Pressupost d'Ingressos la següent modificació: 
 
Concepte 870.00  Increment previsió de  56.687,14 € crèdits extraordinari 
Concepte 870.01               id                   383.686,43 € suplements de crèdit 
 
QUART: Publicar l’aprovació inicial en el BOP i exposar  al públic aquest acord per  
un  termini  de quinze dies, per tal de que els interessats puguin presentar  les 
al·legacions i reclamacions que creguin oportunes,  per posteriorment  aprovar-se 
definitivament,  i publicar-se les variacions, per capítols, al B.O.P. 
 
DOTZÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu preguntant que si el cap de la Policia Local continuarà 
realitzant controls d’alcoholèmia d’acord amb les directrius de Trànsit de la Generalitat. 

 



Comenta que si la Comissió de Govern és una reunió o no en la qual es prenen acords 
que s’executen.  
 
Intervé el Sr. Huguet preguntant si hi ha hagut un canvi de regidor de governació. 
 
Intervé el Sr. Carreras dient que l’Alcalde va comentar en una Comissió de Govern la 
delegació de les competències com a cap de personal de la Policia Local a un altre 
regidor, però que no s’ha fet efectiva la delegació. 
 
Intervé el Sr. Huguet explicant que la llicència d’obres que va demanar el Sr. Maties 
Martí l’any 1995 se li va  donar dos mesos després d’acord amb les consideracions de 
patrimoni, al cap d’un temps torna a demanar llicència i se li dóna d’acord amb 
l’informe negatiu de patrimoni. Torna a demanar una tercera llicència d’obres, presenta 
un recurs i se li desestima, ja que hi ha informe negatiu de patrimoni. L’any 1999 
demana la quarta llicència d’obres condicionada a l’aprovació del PERI. Les obres les 
va executar d’acord amb el PERI. 
 
Intervé el Sr. Huguet preguntant quan es fa complir la normativa del PERI, quan hi h 
una obra nova o quan es fan obres a la casa i perquè es barreja PERI i llicència 
d’activitats. 
 
Contesta el Sr. Carreras dient que l’únic que ha demanat una persona amb la finalitat 
d’obrir posteriorment un negoci és un certificat de compatibilitat urbanística i si 
compleix la normativa se li donarà la llicència d’activitat. 
 
Pren la paraula el Sr. Huguet per saber què ha passat amb la recollida de la brossa 
orgànica que ha baixat un 50 %.  
 
Contesta la Sra. Pelay dient que no sap res d’aquestes dades, aquestes dades les té ella. 
 
Intervé el Sr. Alcalde dient si es fa el nou centre de recollida de residus s’haurà de fer la 
selecció de la brossa orgànica i serà necessària una campanya perquè sigui efectiva la 
recollida d’aquesta. 
 
Intervé la Sra. Pelay fent un prec a l’Alcalde perquè en el pressupost del 2003 
s’augmenti els diners de campanya de conscienciació ambiental de selecció de la brossa. 
 
Pren la paraula el Sr. Benet comentant que les dades esmentades anteriorment fan 
referència a la recollida de brossa orgànica de la Conca de Barberà i l’únic municipi de 
la Conca que fa recollida de brossa orgànica és Montblanc. 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que el sostre de la torre davant del Servei d’Aigües de 
Montblanc està molt malament i pregunta si hi ha prevista alguna actuació. 
 
Respon l’Alcalde que l’Ajuntament hauria de fer una actuació no només en aquesta 
torre sinó també a la torre al voltant de Sant Jordi per la part de darrera i que això 
s’hauria d’incloure als pressupostos. 
 

 



Contesta el Sr. Josep Andreu dient que la torre del davant del Servei d’Aigües de 
Montblanc és una torre que és propietat de la Generalitat. S’hauria d’instar a la 
Generalitat perquè arregli les torres o ens traspassi l’ús a l’Ajuntament. 
 
Intervé el Sr. Benet dient  que el què s’ha de fer és arreglar la torre sigui de qui sigui la 
propietat, per evitar que no faci mal a ningú. L’enteixinat de Sant Miquel i el convent de 
Sant Francesc no  és propietat nostra i bé que s’hi fan intervencions.  
 
Contesta el Sr. Josep Andreu dient que en el convent de Sant Francesc en el qual està 
previst fer obres, ja s’ha sol·licitat permís a la Generalitat per intervenir.  
 
Intervé el Sr. Alcalde dient que s’haurà d’instar a la Generalitat perquè ho arregli o  que 
ho faci l’Ajuntament amb càrrec a la Generalitat. 
 
Pren la paraula el Sr. Huguet preguntant perquè s’ha comprat al Corte Inglès i perquè 
s’ha comprat una destructora de paper de 18.000 pessetes quan l’Ajuntament s’ha gastat 
una millonada amb informática. 
 
Intervé el Sr. Borràs dient que s’ha demanat pressupostos a dos empreses i el què era 
més econòmic hem comprat. 
 
Pregunta el Sr. Huguet a què es refereix la factura de la pedrera (recuperació de peces 
antigues) del Rizos . 
 
Contesta el Sr. Alcalde que els Rizos van picar pedres per encaixar-les a l’edifici del 
Carrer Font del Vall. 
 
Pregunta el Sr. Huguet si s’ha solucionat el problema de la sèquia de l’Horta del Canà 
que hi reguen set propietaris. 
 
Contesta el Sr. Josep Andreu que la sèquia de l’Horta del Canà comença a Concavins 
molt a prop de la carretera de Barberà, et refereixes una altra Horta. L’Ajuntament té 
jurisdicció sobre certes qüestions. Qüestions entre veïns l’Ajuntament únicament pot fer 
de mitjancer per solucionar-ho. Quan no podem resoldre aquestes qüestions de la sèquia 
l’única solució és el Jutjat. L’Ajuntament no té competències sobre la sèquia. 
 
Intervé el Sr. Huguet dient s’han realitzat obres a prop de la sèquia i sobre llicències 
d’obres sí que té competències l’Ajuntament. 
 
Pren la paraula el Sr. Huguet dient que la deixalleria ja funciona i el Pla Parcial 4 està 
sense urbanitzar. Desprès estarà ple de naus i sense urbanitzar. 
 
Contesta el Sr. Alcalde dient que ja es tirarà endavant el Pla Parcial 4. 
 
Intervé el Sr. Huguet comentant que hi ha una certa moguda social respecte del pavelló 
fa un prec perquè la Comissió de Govern o CiU reconsideri l’oferta de la piscina i que 
passi a la inversió al pavelló. 
 

 



Intervé el Sr. Alcalde cada any s’han fet gestions per fer el pavelló. No es poden passar 
els diners d’una subvenció cap a una altra. S’estan fent gestions per fer un pavelló a 
Montblanc amb la Secretaria General d’Esports. No hi ha ningú que hagi fet tant en 
quant a esports a Montblanc. 
 
Intervé el Sr. Huguet abans de l’explotació del  Casal no hi havia una sobreutilització 
del pavelló del Casal. Si s’hagués de triar entre piscina i pavelló té més utilització el 
pavelló. 
 
Intervé el Sr. Alcalde dient que ja estem treballant, la saturació del Casal potser es 
deguda als criteris de canvi de Junta. El problema esportiu s’ha de resoldre. 
 
Intervé el Sr. Carreras dient que abans hi havia més seccions que ara i potser la 
saturació es deguda a un canvi de Junta. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Andreu dient que la plataforma de l’esport ha demanat una 
reunió i crec que s’ha de convocar i donar explicacions per poder respondre a aquesta 
tercera carta que han presentat. 
 
Pregunta el Sr. Huguet què ha passat que la pubilla de Montblanc no ha participat a 
l’elecció de pubilla de Catalunya. 
 
Respon el Sr. Alcalde dient que la carta de la pubilla aquí a l’Ajuntament no s’ha rebut i 
es va demanar disculpes a la pubilla. 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a tres quarts d’una de la nit, i 
per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que 
signa el Sr. Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica. 
 
 
DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de 7 folis números                a     
,  ambdós inclosos. 
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